
                                                                       

                                                                         

 
 

 

 

 

                                                                            VINDELNS NATURSKYDDSFÖRENING 

                                                                                                      ÅRSMÖTESPROTOKOLL 

                                                2022-05-16 

 

 

Art                                   Protokoll fört vid årsmöte för Naturskyddsföreningen i Vindeln 

 

Tid                     Måndagen den 16 maj kl.18.30 - ca 20.30 

 

Plats                                ABF:s lokal 

 

Närvarande                    15 personer + musikgruppen ”Mandelpären” (se bif. närvarolista)  

 

                     

    § 1           Mötets öppnande 

                                         Ordförande Eva Svahn hälsade alla välkomna med att informera om 

                                         vykort om allemansrätten, som finns att beställa hos länsstyrelsen. 

                                         Därefter öppnades årsmötet.                   
                                          
 

  

    § 2           Mötets behöriga utlysande 

                                         Årsmötet förklarades vara utlyst på behörigt sätt. 

                    Mailutskick till medlemmar, radannons i VK, info via kretsens  

                                         hemsida och på facebook samt affischering. 

                                                                                 

 

                         § 3           Fastställande av dagordning 

                    Upprättat förslag till dagordning godkändes, efter några tillägg 

                                         under punkten övriga frågor. 
 

 

                         § 4           Val av mötesordförande 

                     Leif Alperud valdes till mötesordförande. 
 

  

                          



                         
 

                         § 5          Val av mötessekreterare 

                    Lars-Göran Nilsson valdes till mötessekreterare. 

 

                                        

                         § 6           Val av två protokolljusterare 

                                         Till justeringspersoner valdes Sara Larsson och Inger Höglund. 

                                         

                          

                         § 7           Styrelsens verksamhetsberättelse 

Lars-Göran redovisade verksamhetsberättelsen för 2021. 

Årsmötet beslutade godkänna verksamhetsberättelsen. Som sedan 

lades till handlingarna.                      

 

                                

                         § 8           Styrelsens räkenskaper 

                                         a. Kassarapport 

Jan-Olof redovisade kassarapport. Utgifter för verksamhetsåret 

uppgick till 13908,50 kr. Intäkterna uppgick till 4575 kr. Årets 

resultat visar på ett underskott på 9333,50 kr, men underskottet 

kommer att minska, när väl medlemsåterbäringen betalas ut. 

 

                                         b. Resultat- och balansräkning 

Årsmötet delgavs  resultat-och balansräkning.  

Årets resultat: -9333,50 

Ingående balans: 18822,71 

Skuld: 0,00 

Resultat-och balansräkning godkändes och lades till handlingarna. 

                         

                          

                          § 9          Revisorernas berättelse 

Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under  

                                         räkenskapsåret lästes upp av revisor Leif Sandqvist.                                                                             

                                         Då inga skäl till anmärkning framkommit vid granskningen till- 

                                         styrker revisionen att resultat-och balansräkning per 2021-12-31 

                                         fastställs. 

Årsstämman beslutade fastställa upprättad  resultat-och 

balansräkning. 

                                         Efter 10 år som revisor avsade sig Leif Sandqvist sitt uppdrag. 

                       

                          

                          § 10        Styrelsens ansvarsfrihet för 2021 års förvaltning 

                                         Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för  

                                         2021 års förvaltning. 
 

                           
                           
 

 

 

 



 

                          § 11       Val av ordförande för 2022 

                   Ordförandeposten är tills vidare vakant. 

                                        Valberedningen föreslog att styrelseledamöter skulle ta på sig 

                                        ordförandeposten.   

                                        Stämman beslöt att ordförandeskapet roteras inom styrelsen tills 

                                        vidare. 

                                                                               

                                           

                                                                                                         

                          § 12       Val av övriga styrelsemedlemmar och suppleanter 

                                        Valberedningen föreslog att styrelsen skulle bestå av 6 personer  

                                          

                                                                                 

                                         Kerstin Sandqvist-Larsson (omval-väljs på 2 år)                             

                                         Sara Larsson (omval-väljs på 2 år)                                                                                                                     

                    Inger Höglund (omval-väljs på 2 år) 

                                         Jan-Olof Lundström (omval-väljs på 2 år) 

                                         Lars-Göran Nilsson (omval-väljs på 2 år) 

                                                 Anne-Katrin Würthele (vald till och med årsmöte 2023)  

                                         Jenny Glas (suppleant) 

                                         Johanna Teag (suppleant) 

                                         (Anja Lindfors kan även i år anlitas för info på facebook, men är ej  

                                         ledamot eller suppleant i styrelsen.) 

                                          

                                         Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

                           

                           

                           § 13      Val av två revisorer och revisorsuppleant 

                                         Valberedningens och årsstämmans förslag: 

                                         Revisorer                                     Revisorsuppleant       

                                         Hans Holmström (omval)            Ina Lindfors (nyval)         

                                         Karen Borup-Jörgensen (nyval) 

                   

                    Årsmötet beslutade enligt ovanstående förslag. 

 

                          

                           § 14       Val av valberedning 

                                         Daniela Nedelcheva (omval)-sammankallande. 

                                         Anna Eriksson (omval) 

 

                            

                             

                            § 15      Förslag till val av kretsrepresentant till NF:s riksstämma i 

                                         Mora den 14-15 maj.                                                          

                                         Utgick pga att riksstämman redan varit.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
                            
 

                            § 16      Propositioner och motioner 

                                         Inga inkomna. 
 



                             
                            
 

                                 § 17      Synpunkter och förslag till 2022 och 2023 års verksamhet samt   

                                         övriga rekommendationer till styrelsen 

                                         Eva framförde önskemål om att få in flera unga i kretsens 

                                         arbete. Kanske någon som kan utveckla hemsidan+Facebook. 

                                         Daniela föreslog att kretsen kunde bjuda in även icke medlemmar. 

                                         Någon föreslog att man kunde bjuda in någon från Riks. 

                                         Allmän info om Nf-kretsen. 

 
                                          
                                 § 18      Information om kommande verksamhet 

                                         Eva berättade om det pågående arbetet med Brattåkersbroschyren. 

                                         Kretsen ska ha ett möte med Holmen Skog den 25/5. Kretsen bjuder 

                                         på fika. Vi hoppas på fortsatt gott samarbete med Holmen. 

                                         Synpunkter på lämplig skyltning m.m. i broschyren efterfrågas ex. 

                                         via medlemsutskick. 

                                         Daniela tipsade om att studieförbund kan hjälpa till med layout. 

                                         Eva informerade om att vi vill bygga ett utedass + vedbod i 

                                         anslutning till den befintliga grillstugan vid Tvåälvsleden i Fäboden, 

                                         med stöd av Ledföreningen. Sara svarade att Ledföreningens arbete  

                                         just nu står stilla. 

 
                                          
                                 § 19       Övriga ärenden 

                                          Daniela informerade om att Maria Grånemo på länsförbundet slutar. 

                                          Nu söker man en ersättare till henne, gärna med koppling till 

                                          biosfärområdet Vindelälven.  
                                          
 

                                  § 20       Årsmötets avslutande 

                                          Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet 

                                          avslutat.  

                    

                                          Efter årsmötesfika svarade musikgruppen ”Mandelpären” för en 

                                          uppskattad underhållning, som fick flera deltagare att gå upp på 

                                          dansgolvet. 

                                           
                                          
 

                                            

                                           Lars-Göran Nilsson                                Leif Alperud 

                                           Sekreterare                                             Mötesordförande 

 

 

    

                                           Inger Höglund                                        Sara Larsson 

                      Justerare                                                 Justerare

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

                     
    


